The history of Manhattan

The Dutch were the first Europeans to settle Manhattan. To protect themselves from attacs, they built a sturdy wooden wall. Although it`s now long gone, this wall gave it`s name to a street in Lower Manhattan and the street, in turn, became synonymous with American capitalism. The street, of course, is Wall Street. The New York Stock Exchange and the American Stokc Exchange are both in the Wall Street area. So are many stokc brokers, investment blanks and others bank, and headquarters of many large corporations. 

To escape the commotion of Wall Street you can visit the nearby South Street Seaport, an open area of low buildings on the East River. In addition to many shops and restaraunts, the seaport has a museum. 

Two good ways to get the larger picture of New York are to circle it in a bout and to hover over it in helicopter. In the financial district, thogh, there`s anouther way to see New York. The twin towers of the World Trade Centre rise 1,350 feet above the city. There`s an observation deck on the 107th floor of one of the towers. 

Appropriately, the very first business deal in Manhattan was made in what became the financial district. As every American schoolchild knows, the Dutch bought Manhattan from the Indians, for the rediculously low price of 24 dollars worth of beads and trinkets. There is, however, another, less known side of this: evidently, the Indians who had sold Manhattan did not themselves live there or in any sense own it. The Dutch and the Indians alike walked away pleased. 

Перевод текста: The history of Manhattan

Голландцы были первыми европейцами, которые уладят Манхэттан. Чтобы защищать себя от attacs, они строили крепкую деревянную стену. Хотя это `s теперь долго уведенный, эта стена дало это ` s название на улицу в Более низком Манхэттане, и улица, в свою очередь, стала синонимичной с американским капитализмом. Улица, конечно, Уолл Стрит. Нью-йоркская Фондовая биржа и американский Обмен Stokc - оба в области Уолл Стрит. Так - много stokc брокеров, инвестиционные бланки и банк других, и штаб многих больших корпораций. 

Чтобы избегать волнения Уолл Стрит, Вы можете посетить соседний Южный Уличный Морской порт, открытая область низких зданий на Ист-Ривер. В дополнение к многим магазинам и restaraunts, морской порт имеет музей. 

Два хороших способа получить большую картину Нью-Йорка состоят в том, чтобы окружить от этого на встрече и парить по этому в вертолете. В финансовом районе, thogh, там `s anouther способ видеть Нью-Йорк. Башни - близнецы Всемирного торгового центра повышаются на 1 350 футов выше города. Там ` s палуба наблюдения на 107-ом полу одной из башен. 

Соответственно, самая первая коммерческая сделка в Манхэттане была сделана в том, что стало финансовым районом. Поскольку каждый американский schoolchild знает, голландский купленный Манхэттан от индусов, для rediculously низкая цена ценности за 24 доллара бусинок и пустяков. Есть, однако, другой, менее известная сторона этого: очевидно, индусы, которые продали Манхэттан, самостоятельно не жили там, или в любом смысле имеют это. Голландцы и индусы подобно ушли рады.

